



# Islamic Society of Cumberland

www.masjidal.org 4509 Innes Road Orleans, Ontario K4A 3J7 (613) 841-0786

*In the name of Allah, Most Gracious, Most Merciful.*

**The parable of those who spend their substance in the way of Allah is that of a grain of corn: it groweth seven ears, and each ear hath a hundred grains. Allah giveth manifold increase to whom He pleaseth: And Allah careth for all and He knoweth all things.**

Dear Brothers and Sisters in Islam:

Assalamou alaikoume wa rahmatou Allahi wa barakatouh.

Alhamdulillah, the Muslim community in Orleans (Ottawa) has grown rapidly for the last few years and has reached more than 1000 Muslim families. In so doing, the Islamic Society of Cumberland (ISC) has been facing the urgent need to build a larger mosque that will gather over 600 worshipers at the same time. This mosque (Masjid Bilal) will also have a school for eager learners; men, women & children, a library, and funeral arrangement facilities. For more information about this project, please visit the ISC website at: [www.masjidal.org](http://www.masjidal.org)

To complete this wonderful project, we need your generous donations. Allah (SWT) has described so many virtues, rewards and blessings for building a Masjid or spending (Sadaq-tul-Jaryia) in the path of Allah (SWT). He has also promised to multiply your donations by 700 times or even more, and a palace in paradise for your pleasure for eternity.

### Pledge Form

Name: \_\_\_\_\_  
Address: \_\_\_\_\_ Postal Code: \_\_\_\_\_  
Telephone: \_\_\_\_\_ Fax: \_\_\_\_\_  
E-mail: \_\_\_\_\_

Add to ISC e-mail list: Yes  No

Please select amount of donation:

1. One time donation of:

\$5,000     \$2,500     \$1,000     Other \$ \_\_\_\_\_

Please return to the address shown below - Make cheques payable to the Islamic Society of Cumberland. All donations are tax deductible (Charitable Reg. No. 13983 7082 RR0001)

**Jazakum Allah Khairan**

**Return address:  
Islamic Society of Cumberland  
4509 Innes Road, Orleans, ONTARIO  
K4A 3J7**

Please visit our website: [www.masjidal.org](http://www.masjidal.org)



# Islamic Society of Cumberland

www.masjidbilal.org 4509 Innes Road Orleans, Ontario K4A 3J7 (613) 841-0786

**Au nom d'Allah, le Tout Miséricordieux, le Très Miséricordieux**

***Ceux qui dépensent leurs biens dans le sentier d'Allah ressemblent à un grain d'où naissent sept épis, à cent grains l'épi. Car Allah multiplie la récompense à qui Il veut et la grâce d'Allah est immense, et Il est Omniscient.***

Chers frères et sœurs en islam:

Assalamou alaikoume wa rahmatou Allahi wa barakatouh

Alhamdoulillah, la communauté musulmane à Orléans (Ottawa) a grandi rapidement durant les dernières années et a atteint plus de 1000 familles. En conséquence, la « Islamic Society of Cumberland » (ISC) a fait face à un besoin urgent de construire une mosquée plus grande où plus de 600 musulmans se rassembleront en même temps. Cette mosquée (Masjide Bilal) aura également une école pour les désireux de l'apprentissage; hommes, femmes & enfants, une bibliothèque et une installation funéraire. Pour de plus amples renseignements à propos de ce projet, veuillez SVP visiter le site web d'ISC à: [www.masjidbilal.org](http://www.masjidbilal.org)

Pour compléter ce merveilleux projet nous avons besoin de vos dons et de votre générosité. Allah (SWT) a décrit plusieurs vertus, récompenses et bénédictions pour la construction de mosquées ou dépenser (Sadaq-tul-Jaryia) dans la voie d'Allah (SWT) qui a promis de multiplier vos dons 700 fois ou plus encore, et un palais au paradis pour votre plaisir pour l'éternité.

## Formulaire de dons

Nom: \_\_\_\_\_

Adresse: \_\_\_\_\_ Code postal : \_\_\_\_\_

Téléphone: \_\_\_\_\_ télécopieur: \_\_\_\_\_

E-mail: \_\_\_\_\_

Ajouter à la liste de courriels d'ISC:      oui       non

**Veillez SVP sélectionner le montant du don:**

**2. Un don de:**

5,000 \$     2,500 \$     1,000 \$     Autre \_\_\_\_\_ \$

SVP, envoyer les dons à l'adresse ci-dessous - faire les chèques payables à « Islamic Society of Cumberland. » Tous les dons sont déductibles d'impôt (numéro d'enregistrement de charité : No. 13983 7082 RR0001)

**Jazakum Allah Khairan**

**Adresse d'envoi:**

**Islamic Society of Cumberland  
4509 chemin Innes, Orléans (Ontario)  
K4A 3J7**

**SVP visitez notre site web: [www.masjidbilal.org](http://www.masjidbilal.org)**